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数据访问对.NET Web应用程序性能测试的影响 

 
安立新，蓝向阳，徐冰俏 

(中国计量学院 信息工程学院； 浙江 杭州 310018) 

 
【摘  要】  针对数据库和XML文件不同数据源类型及数据的不同访问机制对.NET Web应用程序性能

测试的影响进行分析，通过ACT测试工具得出了实例系统的性能测试数据，说明数据访问对.NET Web

应用程序性能测试影响的主要因素.  
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Performance testing of .NET Web applications effected by data 

accessing

 

AN Li-xin， LAN Xiang-yang，XU Bing-qiao 

(College of Information Engineering； China Jiliang University； Hangzhou 310018； 

China)

 
Abstract: In this paper, .NET web applications performance testing effected by different data source 

types like database or XML files and different data accessing methods is analyzed. With the help of 

testing tool ACT, system performance testing data of the sample system is acquired. Furthermore, 

the paper outlines crucial factors that affect .NET Web applications performance testing. 
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